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Nelidské, zkorumpované a fašistické vlády, tedy poslušné loutky v rukách globalistů si úplně klidně,
a to dokonce i přes neustále se zvyšující povědomí široké veřejnosti o značném nebezpečí „Covid
vakcín“, pokračují ve své provakcinační propagandě a ve vraždění svých vlastních obyvatel toxickými
vakcínami. Proč to dělají?

Dr. Sherri Tenpenny odhaluje lži šířené vládou o COVID a vakcínách

Americký alternativní web genocide.news přinesl následující článek:

Mýty o rouškách a nesmyslné sociální distancování jsou dnes vyžadovány vládami pouze kvůli
vynucování poslušnosti. Na jejich dodržování vlády trvají jen kvůli tomu aby zjistili, kdo z ovčanů je
poslušná ovce a kdo nikoliv. Čím déle falešná a vylhaná covid pandemie trvá, tím více informací a lží
je odhaleno – jako jsou podvody s testy PCR a smrtelné nebezpečí covid vakcín.

Proč to tedy vlády dělají , a co je nejdůležitější, jaký bude a kdy přijde konečně konec toho všeho? Ve
videu, které zveřejnila Thrivetime Show 1. března, hovořila Dr. Sherri Tenpenny o wuhanském
koronaviru (COVID-19) a o globalistické očkovací agendě.

Tenpenny řekla, že když údajná pandemie covidu v březnu 2020 začala, tak udělala krok zpět a
uvědomila si, že COVID-19 má stejnou příručku léčby jako mají SARS, MERS, ptačí chřipka a H1N1.

Řekla také, že velký globální reset je globální politický a ekonomický převrat navržený tak, aby
pokud možno všude jen nahradil pravdu lží, a že je realizován věšinou pouze pomocí korupce a
zneužitím vládní moci. Mnohonásobným naočkováním lidí pomocí toxických sér – údajných vakcín
proti Covidu – vlády globálně ničí světovou populaci a zkorumpovaní lékaři to dokonce dnes dělají i
dětem.

„Celým smyslem této akce je udělat z lidí chronicky nemocné, tedy pro farma-korporace zákazníky
na celý život, to znamená, že buď se po očkování stanete celoživotně chronicky nemocní zákazníci,
nebo budete přestěhováni do hnutí transhumanismu, nebo zemřete. . To je ve skutečnosti to, co se
okolo toho všeho děje,“ řekla Tenpenny.

Vakcíny určené k experimentům na lidech
Bývalý výkonný ředitel společnosti Pfizer, Dr. Mike Yeadon, tvrdí, že vakcíny proti koronaviru jsou
vytvořeny na experimentování na lidech a ke zjištění toho, jak velká dávka je potřebná k zabitíí lidí.

Podle Yeadona je úmrtnost spojená s vakcínami sledovatelná i z hlediska počtu úmrtí u různých šarží
a některé že se zdají být mnohem smrtelnější než jiné. Když se podíváme na dostupné důkazy, zdá
se, že tím hlavním cílem při vytvoření těchto vakcín bylo skutečně vylidnění planety.

Právník, který se dnes profesně zabývá vakcínami, pan Reiner Fullmich, nedávno řekl, že on a
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skupina mezinárodních právníků již připravují mezinárodní žalobu, protože již vůbec nepochybují o
tom, že jsou na lidech páchány otravy a masové vraždy prostřednictvím takzvané vakcíny proti
koronaviru.

Ulf Bittner, novinář, a Sverige Granskas, spisovatel, v rozhovoru uvedli, že některá vysledovatelná
čísla šarží vakcín zcela jistě přímo souvisí s počtem zranění a úmrtí na ně, k čemuž dospěli na
základě porovnávání údajů z různých regionů zdravotní péče ve Švédsku. Bittner také
prostřednictvím koordinátora našel dokumenty, které zaznamenávají, kolik lidí již bylo vážně
zraněno a nebo dokonce již přišlo o život právě kvůli těmto vakcínám. (Související: Norská média
říkají, že někteří lidé „musí zemřít“ na vakcíny proti koronaviru jako oběť lidstvu .)

Jedna slovinská vrchní sestra veřejně prozradila, že v její zemi existují různé čárové kódy na spodní
straně lahviček s vakcínami, která označují placeba, která jsou podávána politikům. Yeadon řekl, že
některá čísla šarží některých vakcín firem Moderna, Johnson & Johnson a Pfizer souvisí prokazatelně
s mnohem vyšší úmrtností „očkovaných“ než je tomu u jiných výrobců.

Pro Fullmicha je právě toto ten přesvědčivý a jednoznačný důkaz pokusu o masovou vraždu
obyvatelstva vlastními vládami – tedy jinými slovy, jednoznačný důkaz ohledně jejich pokusu o
genocidu vlastního obyvatelstva.

Tenpenny dále řekla, že „zničení lidského těla“ je skutečné a že tyto „vakcíny“ také útočí přímo na
lidská srdce. Muži mladší 40 let, kteří dostali vakcíny Pfizer, zdvojnásobili riziko rozvoje
myokarditidy po prvním očkování a poté ho znova zdvojnásobili po druhém. U těch, kteří dostali další
přeočkování, se riziko myokarditidy zvyšuje dokonce až 16krát. „Doslova zabíjejí vaše srdce.“ A také
doslova zabíjejí váš přirozený imunitní systém,“ řekla Tenpenny. (Související: REPORTÁŽ:
Koronavirová vakcína Pfizer zabila až 40krát více starých lidí, než by zabil samotný virus .)

Ve třetím roce pandemie Tenpenny řekla, že bohužel lidé stále ještě věří všem těm nesmyslům a
lžím, které jim vláda říká, a že ke své vlastní škodě nechtějí slyšet pravdu.

Dnes už také i stále narůstající počet „mainstreamových“ vědců dochází k závěru, že vakcíny proti
COVID-19, nebo rozhodně alespoň některé z nich, byly ve skutečnosti navrženy tak, aby vylidnily
planetu a zbavily svět stále rostoucího počtu ekonomicky závislých lidí a také všech těch, kteří
nejsou dostatečně silní. na to, aby se postavily na vlastní pěst a ještě k tomu něco „vyráběly“ pro
globalistický režim.

„Po vyslechnutí svědeckých výpovědí německému vyšetřovacímu výboru Corona od bývalého
viceprezidenta společnosti Pfizer Dr. Mike Yeadona, který je vědcem 36 let, došli právníci s
Reinerem Füllmichem ke stejnému závěru: Injekce běžně nazývané Corona vakcíny jsou navrženy
tak, aby se s nimi experimentovalo na lidské rase a zjistilo se, jaká dávka dosud neznámého toxinu je
potřebná k zabíjení lidí,“ uvedl Free West Media v nedávno zveřejněné zprávě .

Pokračování, výstup citoval Yeadona, který poznamenal, že rostoucí úmrtnost spojená s vakcínami
přímo souvisí s určitými čísly šarží různých šarží, přičemž některé se zdají být smrtelnější než jiné.
Když se podíváme na soubor důkazů, je třeba dospět k závěru, že vakcíny, které byly dodávány po
celém světě, jsou navrženy tak, aby do značné míry snížily závislou populaci sestávající většinou z
nemocných a starých lidí, dvou demografických skupin, které jsou považovány za tu největší
ekonomickou zátěž pro celou společnost, tvrdí právníci seznámení se závěry analýz.

Dr. Füllmich například řekl Perspektivu , že jeho právníci připravují mezinárodní právní kroky a už
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nepochybují o tom, jaký byl cíl tohoto očkování po celou dobu trvání údajné pandemie, a také že
právě proto globalistické západní „demokracie“ tak tvrdě prosazují tyto vražedné covid vakcíny a
také očkovací mandáty: „Otravy a masové vraždy prostřednictvím takzvaných Corona vakcín jsou
úmyslně páchány na všech národech světa,“ dodal pro Free West Media.

Novinář Ulf Bittner z blogu EU/EES Healthcare a Sverige Granskas v rozhovoru uvedly, že existují
jisté vztahy mezi čísly šarží vakcín, které lze vysledovat ke zraněním a úmrtím v regionech Švédska,
podle portálu, který dodal: „Bittner je v kontaktu. s národním koordinátorem pro vakcíny, který mu
poskytl dokumenty k vysledování toho, kolik lidí dosud bylo zraněno a také kolik z nich již přišlo o
život v souvislosti s různými šaržemi takzvaných vakcín.“

Pár zajímavostí z rozhovoru:

— Odlišná čísla čárových kódů u jednotlivých dávek vakcín podle slovinské zdravotní sestry jasně
naznačují, že některé z nich jsou jen placebo a že je podali politikům, aby jim neublížili. „Je to stejné
také v jiných zemích?“

— Šarže předních výrobců vakcín Moderna, Johnson & Johnson a BioNTech-Pfizer mají mnohem
vyšší úmrtnost než vakcíny vyrobené jinými farmaceutickými společnostmi.

— Výrobci vakcín v současné době prokazatelně stále ještě experimentují s dávkami, aby zjistili,
které z nich jsou nejsmrtelnější, uvedl Dr. Füllmich s odkazem na Corona Investigative Committee.
Tato zjištění představují také zcela jednoznačné důkazy pro požadavky masivního odškodnění
poškozených a pro vznesení obvinění z vraždy nebo pokusu o vraždu.

— Indičtí právníci již podali žalobu na údajnou úkladnou vraždu.

— Probíhá koncentrovaná, řízená pomlouvačná kampaň proti jakékoliv vědecké autoritě nebo znalci,
kdo veřejně promluví proti vakcínám nebo jakýmkoli mandátům a nařízením souvisejícím s touto
pandemií. Jsou označováni za „pravicové extremisty“ a jejich pověst je napadána ve snaze je zcela
umlčet a/nebo tímto způsobem zdiskreditovat opozici. Patří sem i bývalý viceprezident společnosti
Pfizer Mike Yeadon .

— Pokud budou naše žaloby úspěšné, bude požadován minimálně 1 milion dolarů na každou
poškozenou osobu.

— Dříve během pandemie bylo hlášeno pouze asi tak 10 procent nežádoucích účinků očkování, ale
toto číslo nyní podle odborníků dokonce kleslo až na skoro neuvěřitelné, a také pouze přibližné,
pouhé 1 procento.

— „V průběhu tohoto a minulého roku došlo celosvětově k nadměrné úmrtnosti až o 40 procent,“
dosvědčil médiím generální ředitel jedné životní pojišťovny v Indianě, což je považováno právě za
důsledek očkování vakcínami proti C19.

— „Každá vakcína je jed, rozdíl je jen v dávkování. A toto navíc ani není žádná vakcína, protože každá
skutečná vakcína nám poskytuje imunitu, zatímco tyto produkty, aby vůbec fungovaly, tak vyžadují
neustálé dodatečné injekce. Buď totiž „vakcína“ funguje, nebo ne,“ uvádí deník s odkazem na
rozhovor.

A aby toho všeho snad nebylo málo tak nám naše vlády opět lžou když nám tvrdí, že to ti neočkovaní
jsou zodpovědní za pokračování šíření wuhanského koronaviru (Covid-19), protože se odmítají nechat
se dát zabít či zmrzačit údajnou „vakcínou“, ale nejnovější údaje nám naopak ukazují, že opět pravý
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opak je pravdou.

Přinejmenším alespň v Ontariu v Kanadě se nemocniční lůžka plní lidmi, kteří se nechali očkovat
protože uvěřili, že jim poskytne alespoň nějakou ochranu před infekcí. Realita je ovšem taková, že
právě ti „očkovaní“ jen šíří více infekce a také mohou za ty všechny jakoby nové „varianty“ covidu.

Veřejně dostupné údaje od vlády Ontaria naznačují, že naprostá většina hospitalizovaných pacientů v
celém regionu je již plně proočkovaná.

„Podle informací se zdá, že k 7. lednu je v nemocnicích 1 327 ‚plně očkovaných případů‘, v kontrastu
s pouze 441 ‚neočkovanými případy‘,“ uvedla Great Game India . „V nemocnici bylo 100 pacientů pro
‚částečně očkované případy‘.“

„Na JIP v Ontariu je 119 ‚neočkovaných případů‘, 17 ‚částečně očkovaných případů‘ a 106 ‚plně
očkovaných případů‘… Velká část pacientů, kteří byli v Ontariu pozitivní na COVID, pochází od ‚plně
očkovaných‘ jedinců, alespoň podle v současnosti dostupných dat.“

V celé provincii bylo k 7. lednu 9 515 případů Faučiho Wuhanské chřipky Fauci mezi plně
očkovanými. To je pro srovnání s pouhými 1 543 případy onemocnění mezi zcela neočkovanými a 375
případy mezi „částečně očkovanými“.

Očkování bude mít za následek „kolaps našeho zdravotního
systému,“ varuje odborník
Situace je v podstatě stejná v Albertě a Quebecu, kde k naprosté většině hospitalizací dochází u plně
očkovaných.

V Albertu bylo v nemocnici 258 pacientů s covidem navzdory „úplnému“ záznamu o imunizaci spolu s
19 případy mezi těmi, kteří měli status „částečného“ očkování.

V Quebecu bylo v nemocnici 1 948 plně očkovaných pacientů a 1 046 hospitalizací mezi
neočkovanými.

Celkově je naprostá většina nemocí a úmrtí na plně proočkované straně spektra s velmi malým
počtem neočkovaných nemocí a úmrtí. A popravdě řečeno, i ty jsou pravděpodobně faktorem
„prolévání“ způsobeným plně a částečně očkovanými.

Navzdory tomu všemu je kanadská vláda vakcínami posedlá a stále tvrdí, že poskytují určitý druh
ochrany. Bylo nám řečeno, že v nejlepším případě injekce údajně snižují riziko hospitalizace. Ale i to
je nepodložené tvrzení bez vědecké podpory.

Podle Dr. Roberta Malonea, vynálezce technologie mRNA používané v injekcích, jsou to právě ti lidé,
kteří byli „očkováni“ těmi skutečnými „super rozšiřovateli“onemocnění C19, nejsou to ti neočkovani.

Tato skutečnost ovšem vůbec nebrání kanadskému ministru zdravotnictví Jean-Yves Duclosovi trvat
na tom, aby se úplně každý nechal očkovat na Covid a to dokonce bez ohledu na výsledek. Podle jeho
názoru by všichni Kanaďané měli být donuceni k očkování, i když mnozí z nich později skončí v
nemocnici.

Duclos oznámil, že očkování proti chřipce Fauci bude pravděpodobně brzy povinné v celé Kanadě, i
když ne všichni souhlasí. Premiér Jason Kenney z Alberty na Twitteru uvedl, že v jeho provincii
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nebudou v žádném okamžiku vyžadovány údery.

„Albertův zákonodárný sbor v loňském roce odstranil pravomoc povinného očkování ze zákona o
veřejném zdraví a nebude toto rozhodnutí revidovat,“ napsal Kenney důrazně.

„I když důrazně podporujeme ty, kteří jsou způsobilí nechat se očkovat, je to v konečném důsledku
osobní rozhodnutí, které musí jednotlivci učinit.“

V Indii dochází k podobnému nárůstu v případech viru Wuhan všude tam, kde jsou injekce široce
podávány. Například v Čandígarhu se 77 procent všech nových případů vyskytuje u plně očkovaných.

Světově uznávaný virolog a bývalý vedoucí pracovník nadace Bill & Melinda Gates Foundation
opakovaně varoval před riziky injekce. Říká, že očkovaní se stávají živnou půdou pro virus a že
následkem toho všeho bude naprostý „kolaps našeho zdravotního systému“.

A nebuďte prosím naivní a nemyslete se, že by tomu třeba u nás bylo nějak jinak. I u nás dnes vládne
korporátně fašistický režim schovávající se za demokracii, který uplatňuje svoji mohutnou
„biopower“ tedy biologickou moc nad našimi těly.
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